
 

Styrelsemöte  
20/1, Tid 17.00 , Plats: Bankgatan 13 
 
1 § Mötet öppnas 

17:23 

2 § Närvarande styrelsemedlemmar 

Ordförande: Anton Sanchez Sulejmani 

Vice Ordförande: Agnes Karlsson 

Social Samordnare: Wilma Carlén  

Karriärssamordnare: Hanna Larsson 

Sekreterare: Emelie Olsson 

Ledamot: Hanna Abrahamsson 

Kommunikationssamordnare: Linnea Vinblad (frånvarande innan 18:10) 

3 § Frånvarande styrelsemedlemmar 

Ekonomiansvarig: Linnea Hassel 

Kommunikationssamordnare: Noémi Németh 

4 § Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Ordförande: Anton Sanchez Sulejmani 

Sekreterare: Emelie Olsson 

5 § Val av justerare tillika rösträknare 

Vice Ordförande: Agnes Karlsson 

6 § Spelregler:  

- Högt i tak vid diskussion 

- Förtroende för att det som sägs stannar i styrelsen 



 

- God ton mot varandra 

- Låter alla prata till punkt 

7 § Godkännande av dagordningen 

Ja 

8 § Lär känna runda  

- 

9 § Punkter att diskutera 

● Incheckning/Må bra runda innan möten - rött/gult/grönt. 

● Överlämningen diskuteras. Funderingar kring hur man kan göra den så bra som 

möjligt tas upp. Ordförande och Vice Ordförande ska skriva ett förslag till ändring i 

stadgarna kring överlämningen. 

● Utvärdering av gångna året. 

● Ordförande ska kolla upp att byta till Google Workspace. 

● Diskussion kring ledamots roll som ledamot i HR-föreningens styrelse. Diskussionen 

fortsätter på ett senare styrelsemöte. 

● Diskussion kring inspark. 

● Konceptet med trygghetsvecka diskuteras och ska funderas på till nästa styrelsemöte. 

● Datum för årsmöte VT 2025 blir onsdagen den 12 mars. 

● Balutskottet ska delas upp i olika positioner. Projektledning, ekonomiansvarig och 

marshalkansvarig föreslås som indelning. Riktlinjer för marshalkperioden bör skapas.  

● Ändra karriärsamordnarens postbeskrivning börjar funderas kring. Valberedningen 

ska informeras.  



 

● Avhopp från program för en som sitter i aktivitetsutskottet evenemang. Beslutar om 

att personen får sitta kvar på posten tills en ny kan väljas in om personen vill. Annars 

stöttar samordnaren upp. 

10 § Övriga frågor 

● Akademisk kvart ska inte tillämpas under styrelsemöten. 

● Kallelse till styrelsemöten ska ske via Messenger i framtiden. Styrelsen slutar 

kommunicera via Teams. 

● Samordnare ska inventera vilka poster som ska utlysas så att valberedningen kan få 

informationen 

11 § Kalender för kommande period 

- Yoga 21/1-2025 

- Sittning för föreningsaktiva 30/1-2025 

- Paradissittning 6/2 - 2025  

12 § Fastställande av tid för nästkommande styrelsemöte 

5 februari. Tid bestäms senare 

13 § Mötet avslutas 

19:24 


